
EXTRACTE  DE  L'ACTA DEL CONSELL ESCOLAR  ORDINARI  VIRTUAL DE
L'IES NÚM. 26 MISERICÒRDIA, CELEBRAT EL DIA 22  DE JUNY DE 2023

Es reuneix el Consell Escolar de l'IES Núm. 26 Misericòrdia a les 17:00 h del dia 22 de juny,
amb el següent ordre del dia:

1.- Aprovació, si s'escau, de l'acta anterior
2. -Informe de direcció sobre unitats i vacants per al curs pròxim
3.-Possibles actuacions en relació a la informació anterior
4.-  Aprovació  del  pressupost,  si  s'escau,  per  a  la  compra  i  instal·lació  de  taquilles  per  a
l'alumnat de 3r. d'ESO
5.- Aprovació, si s'escau, de la participació en un projecte amb l'IES Tamujal, d'Arroyo de San
Serván (Badajoz) 
6.- Precs i preguntes

1. En el primer punt de l'ordre del dia, la sra. Lali Villanueva presenta dos esmenes que són
recollides pel secretari i incorporades a l'acta. Amb aquestes matisacions, l'acta és aprovada,

2.-Informe  de  direcció  sobre  unitats  i  vacants  per  al  curs  pròxim  i  3.-  Possibles
actuacions en relació a la informació anterior

Pren la paraula el director, Octavi Sanchis, que informa sobre les unitats i vacants amb què el
centre podrà comptar en el curs pròxim, una vegada fetes les avaluacions en ESO. En 2n.
d'ESO creu que, fins i tot, s'ha incrementat la necessitat que siguen sis grups, després de la
tendència corroborada per les avaluacions. En les observacions de l'anomenat  llençol ha fet
constar que el consell escolar i l'AMPA del centre sol·liciten eixe grup addicional. El director
creu també que és prudent tindre un escrit en la recàmera pel que puga passar. Suggereix que
en els pròxims dies  una xicoteta comissió treballe en aquest tema.

4.- Aprovació del pressupost, si s'escau, per a la compra i instal·lació de taquilles per a
l'alumnat de 3r. d'ESO

Pren la paraula el secretari, Joan Coba que diu que, en els cursos acadèmics anteriors, es va
decidir concretar la compra i instal·lació de taquilles per als alumnes de primer i segon d'ESO.
El secretari entén que ara és aconsellable l'extensió de la compra de les taquilles a l'alumnat
de tercer d'ESO, de manera que quedaria cobert l'alumnat de primer, de segon i de tercer.

Ha fet arribar tres pressupostos als membres del consell escolar. Examinats els tres, finalment,
el  consell  escolar  aprova  l'adquisició  de  les  taquilles  per  part  de  l'institut  i  accepta  el
pressupost presentat per l'empresa Taquillea per valor de 12.147,85 €. El secretari posarà en
marxa la compra en els pròxims dies.

La sra. Lali Villanueva pregunta pel protocol d'ús de les taquilles. El secretari li contesta que
en tenim un, que es va implementar l'any anterior i que posarà a disposició del nou secretari
per si creu oportú posar-lo a funcionar, de nou.

5.- Aprovació, si s'escau, de la participació en una projecte amb l'IES Tamujal, d'Arroyo
de San Serván (Badajoz) 

El secretari recorda al consell escolar que, en una reunió prèvia realitzada la setmana anterior,
el  professor  Raül  Gálvez,  que  és  qui  promou aquesta  idea,  va  explicar  els  detalls  de  la



participació del nostre institut en aquest projecte amb l'IES Tamujal d'Arroyo de San Serván, a
Badajoz, que necessita de l'aprovació del consell escolar. Aquest aprova la proposta.

6.- Precs i preguntes

Pren la paraula el sr. Rubén Pacheco que opina que és desitjable una millor organització del
centre, en relació al fet que una bona part de l'alumnat està sense fer res en els últims dies de
curs i ja en són molts. Proposa activitats ludicoeducatives per a pal·liar eixos dies en què
pràcticament no han fet res. 

Intervé ara el director, Octavi Sanchis, que assenyala que, probablement, serà aquest el seu
últim consell escolar. Agraeix la gestió dels diferents membres per a la bona marxa del centre,
tant el recolzament com la crítica oportuna. Afegeix que el nou equip directiu comptarà amb
el recolzament de l'equip actual.

I sense més assumptes a tractar s'alça la sessió a les 18:40 h. del dia ressenyat.

                                         JOAN COBA FEMENIA
                                   

                              SECRETARI


